
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-05, § 29 

 

 Tid: 5 november 2008 kl 17.00 – 17.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 november 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp) §§ 1-26 

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §§ 27-30 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Mårten Frumerie, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 29 

Markanvisning för bostäder invid Ekholmsvägen inom del av fastigheten 

Skärholmen 2:1 i Skärholmen till Skärholmen Utvecklings AB 

Dnr E2008-513-01425 

Bordlagt den 9 oktober 2008 nr 16 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder invid Ekholmsvägen inom del 

 av fastigheten Skärholmen 2:1 till Skärholmen Utvecklings AB och ger kontoret i 

 uppdrag att träffa av Skärholmen Utvecklings AB undertecknat 

 markanvisningsavtal. 

2. Nämnden hemställer hos Stadsbyggnadsnämnden om ändrad detaljplan för 

 området. 

 

Ärendets handlingar 

- Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 12 september  

  2008.  

- Skrivelse från bl a Nätverket för Skärholmens Natur- och Kulturreservat inkommen  

  den 9 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

 Tigerschiöld (mp) föreslog att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens 

 sammanträde. 

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) föreslog följande: 

1. Ärendet återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Mark inom stadens gränser skall inte säljas om inte särskilda skäl föreligger. 

Genom att sälja ut våra gemensamma tillgångar genomför den nuvarande 

borgerliga majoriteten en allt snabbare privatisering av Stockholm. Något som 

undandrar framtida Stockholmare intäkter och innebär en misshushållning med 

gemensamma resurser. Visst kan försäljning av mark vara del av en god 

förvaltning, men den ska då vara motiverad av något annat än enbart viljan att 

sälja. En sådan politik, som vill privatisera av ideologiska skäl, innebär oftast att 

man slumpar bort innevånarnas gemensamma tillgångar. En aktiv 

fastighetsförvaltning innehåller dessutom både köp och försäljningar, inte enbart 

försäljningar. 

 

3) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslog följande: 

1. Förslaget återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Vänsterpartiet är positivt till projektet, men anser att exploateringsgraden är för 



  

hög. Det är bra att man i förslaget skapat en platå med utkiksplats så att man inte 

helt skymmer utsikten, som är fantastisk, men vi tror att den blir för trång och den 

ger inte heller utsikt över den vackraste vyn, den mot vattnet. Vi anser därför att 

det är minst ett hus för mycket, och att förslaget därför måste arbetas om. 

Förmodligen ska man helt enkelt strunta i huset till vänster om utkiksplatsen 

alternativt det hus som är placerat längst till vänster, från Ekholmsvägen sett. 

 

När det gäller utformningen av grönytor och utkiksplats mellan husen är det viktigt 

att det inte bara blir en tjusig miljö, för vuxna, utan att miljön också utformas på ett 

barnvänligt sätt så att det finns utrymme för trädklättring, kurragömma, kojbygge 

och liknande. 

 

Parkeringssituationen på Ekholmsvägen är problematisk, det finns garage men allt 

för många parkerar på gatan. Förmodligen av ekonomiska skäl, eftersom det kostar 

att parkera i garaget. Också detta bör beaktas. 

 

Man planerar för bostadsrätter vilket vi går med på, naturligtvis under förutsättning 

att man inte säljer ut allmännyttan i området. 

 

Härefter framlades följande förslag till beslut: 

 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

 Tigerschiöld (mp) ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet)  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde först förslagen om att återremittera ärendet mot förslaget att 

avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet i dag. 

 

Därefter beslutade nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med hänvisning till sitt förslag om 

återremiss. 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

Särskilt uttalande 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt följande: 

 

Det är ytterst tveksamt med intrånget i Sätraskogen. Respektera trädtoppshöjd 

maximalt 4 våningar kan tillåtas. Dessutom bör exploateringen göras så att nyttjandet 

av slänten inte medför att släntexploateringen expanderar norr ut med parkering och 

trafik norr om ny bebyggelse. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Lotten von Hofsten (v) instämmer i förslaget från (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 



  

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


